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 PRIMORSKO GORANSKA ŽUPANIJA 
                 GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  DRENOVA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/19-01/9 
URBROJ:  2170/01-09-10-20-04 
Rijeka,  24. veljača 2020. 

 
 

ZAPISNIK 
S 13. SJEDNICE VMO DRENOVA 

 
 
 

10. sjednica VMO Drenova održana je 20. veljače 2020. (četvrtak) s početkom u 18.00 sati u 
prostorijama MO Drenova, Cvetkov trg 1.  
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Saša Jurešić, predsjednik VMO 
- Ivan Oškera, član VMO 
- Jasna Baraba, članica VMO 
- Korina Bralić, zamjenica predsjednika VMO 
- Senka Majerhold, član VMO 
- Valter Štefan, član VMO 
- Mersija Vukotić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Zorka Ćoso, članica VMO 

 
Ostali nazočni: 

- Loren Križ 
- Gđa. Torbica 
- Gianni Mihić 
- Lorena Sisso 
 

Zapisnik s 12. sjednice VMO Drenova usvojen je jednoglasno.  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  
 

 
DNEVNI RED 

 

1. Izložba povodom  Dana žena u sklopu Programa kulture 
2. Tekuća komunalna problematika 
3. Razno- informacije i zamolbe građana 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
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AD. 1 
 
U četvrtak 05. ožujka 2020. u prostoru MO Drenova održat će se izložba slika Biserke Mihić pod 
nazivom „Žena na moj način“ povodom međunarodnog Dana žena. Otvorenje izložbe planirano 
je u 19.00 sati, a izložba će biti otvorena za razgledanje od ponedjeljka do petka od 8.00 do 
16.00 sati do kraja mjeseca ožujka. 
 
Zaključak:  
- Vijeće je suglasno sa predloženim.  
 
AD. 2 
  
2.1. Sjednici su nazočili gđa.Torbica i gosp.Križ. Isto im je omogućeno budući da su imali 
pritužbe zbog proširenja javne rasvjete u Ulici Braće Hlača 2-8. Izrazili su svoje nezadovoljstvo 
jer smatraju da će javna rasvjeta utjecati na kvalitetu njihovih života i privatnost doma. Prethodno 
su dostavili peticiju stanara koji se također ne slažu s javnom rasvjetom ispred njihovih zgrada. 
Zaključak: Vijeće je odlukom većine odlučilo da se radovi nastave kao što je i planirano te 
da neće  biti skraćivanja, premještanja niti uklanjanja rasvjetnih stupova. 
 
2.2. Sjednici su također nazočili gosp.Gianni Mihić i gđa.Lorena Sisso kako bi upoznali Vijeće s 
problematikom „oduzimanja“ dijela zemljišta u privatnom vlasništvu od strane RH. 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
AD.3  
 
3.1.Gđa. Križ obratila se s zamolbom da se razmotri uređenje parkirališta ispred zgrade Braće 
Hlače 8. Proslijeđeno Rijeka Prometu. 
 

3.2. Gđa. Jugo moli da se u Ulici Drenovski put u blizini kućnog broja 172 pronađe prometno 
rješenje budući da svakodnevno svjedoči vožnji po nepropisnoj brzini. U blizini se nalazi 
autobusna stanica te moli da se pronađe prometno rješenje koje će spriječiti potencijalne 
katastrofe. Proslijeđeno Rijeka Prometu. 
 

3.3. Gosp.Grepo obraća se s zahtjevom da se u njegovoj Ulici I.Žorža postavi proimetni znak za 
zabranjeno parkiranje. Proslijeđeno Rijeka prometu. 

 

 

 
 

 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
Sjednica je završila u 20.00 sati. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                        Predsjednik VMO Drenova 
             Mersija Vukotić                                                                               Saša Jurešić 
 
 

 

 

 
 

 


